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Z á p i s n i c a    č.  2 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného 26. 2. 2009 o 16.15 h na mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    9 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:  Mgr. Silvester Boškovič, Jozef Bukovčák, Ing. Daniela Dalošová, Ing. Peter 

Nižnanský – ospravedlnení 

                   

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Vyhovenie protestu prokurátorky 

4. Informácie o dobudovaní kanalizácie 

5. Riešenie kúrie – časť cukráreň 

6. Organizačná štruktúra MsÚ 

7. Rôzne 

– predaj nehnuteľnosti p.č. 356 a 357 

– prenájom nebytových priestorov pre SRZ 

– Parlament mladých Vrbového – zmluva o výpožičke nebytových priestorov 

– informácie z porady ZMOS 

– ihrisko s umelou trávou 

– informácie o centrálnom krízovom fonde regionálnej a miestnej samosprávy TT kraja 

8. Dopyty, interpelácie 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Dr. Ivan 

Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 8 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr o 16.45 hod. prišiel Pavol 

Halama. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Jaroslav Tomčík, 

členovia – Ing. Anton Kramárik a Anton Červeňanský. 

prítomných: 8 

za: 6                                                  proti: 0                               zdržal sa: 2 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Ján Jánoška a Pavol Rakús. 

prítomných: 8                                                                                                                         

za: 7                               proti: 0                                              zdržal sa: 1 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 8 

za: 8                                                              proti: 0                                               zdržal sa: 0 
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Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján Prievozník, 

JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

K takémuto zloženiu mal pripomienku Ing. Jánoška, ktorý nesúhlasil, aby v pracovnom 

predsedníctve sedel Ing. Prievozník. Namiesto Ing. Prievozníka navrhol Dr. Bosáka. Primátor dal 

hlasovať za takéto zloženie pracovného predsedníctva, hoci namietal, že by tam mal byť niekto 

z radov poslancov: 

prítomných: 8 

za: 1                                                 proti: 3                                              zdržal sa: 3 

Ing. Prievozník nehlasoval a navrhol, aby tam sedel Ing. Jánoška, ale ten to odmietol. Potom 

primátor navrhol obsadiť do pracovného predsedníctva Ing. Kellera.  

prítomní: 8 

za: 6      proti: 0     zdržal sa: 2 

Návrh prešiel, boli schválení PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Marián Keller, JUDr. Mária Gajňáková 

a PaedDr. Patrik Kýška. 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného zasadnutia.  

Ing. Jánoška navrhol doplniť do programu vyriešenie mediálnej výzvy, niekto kompetentný by mal 

vysvetliť, kto je mesto, Mestský úrad. Primátor vysvetlil, že odpoveď na list v Piešťanskom týždni  

sformulovalo vedenie mesta spolu s vedúcimi útvarov. Na čo Ing. Jánoška povedal, že reakcia musí 

byť v zmysle zákona podpísaná. Kto ju podpísal, na koho sa môže obrátiť? Primátor povedal, že 

využije svoju právomoc a nechá uverejniť článok, ktorý si zaplatí ako reklamu. Pokiaľ sa však 

nebude MsZ niesť v pracovnom duchu a v pokoji, ukončí rokovanie. 

Ing. Jánoška trval na tom, aby do bodu Rôzne bola zaradená kauza Vetes Vrbové alebo spresnenie 

článku. A druhá vec, kedy bude verejné zhromaždenie obyvateľov. Čo sa týka vyúčtovania, 

odpovedal primátor, že za prvé štyri mesiace r. 2008 ešte nie je. Keď bude, urobí sa kompenzácia 

s preplatkami za rok 2007. Dôverníkom to bolo vysvetlené a sú s touto verziou spokojní a s týmto 

návrhom súhlasil aj Dr. Volár. Hlasovalo sa za zaradenie tohto bodu do programu, ale návrh 

neprešiel: 

prítomných: 8 

za: 4                                                 proti: 3                                               zdržal sa: 1 

Hlasovalo sa potom za program uvedený na pozvánke, ktorý bol schválený: 

prítomných: 8 

za: 5      proti: 1     zdržal sa : 2 

 

2. Kontrola plnenia uznesení 
 

 Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia MsZ dňa 29. 1. 2009 vykonal Dr. Kýška. 

V písomnej forme je priložená k originálu zápisnice. 

 

3. Vyhovenie protestu prokurátorky 
 

 Poslanci udelili slovo prokurátorke JUDr. Markovej. Okresná prokuratúra navrhla pre 

nezákonnosť zrušiť článok 8 napadnutého VZN a to: “Mesto Vrbové si ponecháva vo vlastníctve 

byty a nebytové priestory na zabezpečenie bývania pre sociálne slabšie vrstvy obyvateľstva bližšie 

opísané v čl. 1. bode 2 VZN.“ Keďže  v súčasnej dobe znenie ustanovenia § 29a a § 31 (ktoré má 

už úplne iné znenie) odstránilo vyššie uvedený rozpor, navrhla Mgr. Sitárová protestu prokuratúry 

vyhovieť. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča vyhovieť protestu prokurátora k VZN č. 21/1997 

o prevode vlastníctva bytov a nebytových priestorov. 

Sociálna komisia: berie na vedomie a odporúča vyhovieť protestu prokurátora. 
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K takto predloženému materiálu nemal nikto pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 8/II/2009. 

 

4. Informácie o dobudovaní kanalizácie 
 

Materiál predniesol Ing. Prievozník. V r. 2008 bolo na podnet investora TAVOS, a.s. 

Piešťany zahájené centrálne spracovávanie projektovej dokumentácie (PD) odkanalizovania celého 

regiónu, ktorý je z hľadiska vlastníctva, údržby a správy pod kontrolu tejto firmy. PD spracováva 

na základe výberového konania projektová organizácia MONSTAV PROJEKT, s.r.o. Levice, naše 

mesto spracovával Ing. Kassay. Celkové náklady na dobudovanie kanalizácie v meste sú 

rozpočtované na výšku 2,254 mil. € (68 mil. Sk). Po schválení projektu sa plánuje so 414 

prípojkami. Kanalizácia v réžii TAVOS, a.s. Piešťany bude mať aj tú výhodu, že 

spolufinancovanie je len 5 %, čo predstavuje čiastku 112 850 € (3,4 mil. Sk). Ak by sa mesto 

vydalo cestou získania prostriedkov cez Združenie s Krakovanmi, spolufinancovanie by 

predstavovalo 30 – 40 % celkových nákladov. 

Primátor ešte doplnil, že ho oslovil Dr. Mihálik, starosta Krakovian, či by dohodol stretnutie 

s riaditeľom TAVOSu. Venoval sa im Ing. Kuběna. PD ku kanalizácii bola prinesená k nám, bola 

daná na pripomienkovanie. Je už aj územné rozhodnutie. Predpokladá sa, že s pozemkami pod 

komunikáciou nám pomôže nový zákon, ktorý toto bude riešiť. 

Stanovisko komisie výstavby: komisia sa k tomu nevyjadrovala, bola daná len informácia. 

 

Rozprava: 

Ing. Duračka – ako to je s tými pozemkami. Bude to vysporiadané? 

Dr. Borovský – sú tri možnosti: vecné bremeno, možnosť odkúpenia a nájomná zmluva. Ale na 

ZMOSe bolo konštatované, že nový zákon by nám v tomto pomohol. Do troch z desiatich 

vodárenských spoločností na Slovensku vstúpil zahraničný kapitál. K nim má pripomienky EÚ 

a budú mať možnosti obmedzené. 

Ing. Jánoška – aký je časový horizont realizácie a čo dovtedy tí ľudia, ktorí nemajú možnosť 

napojiť sa na kanalizáciu? Uvažovať o zakúpení fekálu, ktorý by našim občanom v tomto pomohol. 

Dr. Borovský – na okolí pôsobia 3–4  organizácie, ktoré majú veľké fekály. V Hlase Vrbového 

sme zverejnili, kto vyváža fekálie. 

Ing. Kráľová – oni si zabezpečujú len pre svojich občanov, neprešli STK a nechcú ho pustiť von. 

Dr. Borovský – Ing. Kuběna  nás ubezpečoval, že tento rok ten projekt bude podaný. Na b.r. vraj 

by sa mohlo s kanalizáciou začať. 

Ing.. Keller – prejednávali sme s Ing. Kassayom, na ktorých uliciach pôjde kanalizácia, ale pokiaľ 

to nebude v ÚPN, tam to nepôjde. Navrhuje doplniť do tohto projektu kanalizáciu k bytom – dolná 

časť Ulice oslobodenia. V spolupráci s TAVOSom zaradiť aj toto, nepočítalo sa s tou bytovkou na 

Horných dielcoch. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 9/II/2009. 

 

5. Riešenie kúrie – časť cukráreň 
 

Materiál predložil Ing. Prievozník. Koncom r. 2008 boli ukončené sanačné práce na 

podchytení základov kúrie M. Beňovského – I. etapa. V januári 2009 bolo uskutočnených viacero 

rokovaní s doterajším nájomcom Džemalom Kurtiševikom o spôsobe realizácie rekonštrukcie 

vnútorných priestorov cukrárne. Boli urobené obhliadky, odsúhlasenie rozsahu rekonštrukcie a bol 

predložený cenníkový krycí list rozpočtu. Najnižšiu cenu ponúkla firma Žákstav, Pavol Žák 

Vrbové. Až po vyhodnotení sa dozvedel, že firma I. Čáp – Monstav tiež vypracovala ponuku. 
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Po konzultácii s VVS a ekonomickým útvarom boli navrhnuté 3 varianty spôsobu financovania 

rekonštrukcie: a) z rezervného fondu mesta, b) s 50 % spoluúčasťou nájomcu – p. Kurtiševika 

a c) úhrada celej sumy nájomcom, s tým, že sa mu bude 50 % nájomného odrátavať po dobu 

necelých 15 rokov. Najvýhodnejší kompromis bol uhradiť zemné práce a poter mestom, aby to 

bolo poriadne a kvalitne urobené a nájomca urobí na vlastné náklady nové rozvody, prebuduje 

kúrenie, rekonštrukciu omietok bez toho, žeby to bolo odrátané z nájomného. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča schváliť financovanie rekonštrukcie cukrárne v kúrii 

M. Beňovského z vlastných zdrojov, podlahu po potery s tým, že povrchovú úpravu stien si urobí 

p. Kurtiševik. O dĺžke nájmu nech rozhodne MsZ. 

Stanovisko komisie výstavby: komisia odporúča aby sa úpravy – podľa predložených cenových 

návrhov nerealizovali teraz, ale až  po dorobení celkovej injektáže objektu i na pravej strane a po 

skolaudovaní celého objektu kompletne podľa platných predpisov, nakoľko statický posudok riešil 

statické posúdenie budovy ako celku.    

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – pokiaľ získame z TTSK 1 mil. Sk a 380 tis. z MF SR, je možné túto dolnú časť 

urobiť, skolaudovať. Na určitý čas sa potom dá prevádzka prerušiť alebo by sa použil vchod od 

gymnázia a pokračovať v II. etape. Pokiaľ čím skôr neotvoríme prevádzku, bude budova chátrať. 

p. Hucíková (poslanci jej udelili slovo) – kúria chátra a nevie, či by sa našiel niekto, kto by bol 

ochotný platiť zo svojho, aby investoval do majetku mesta. Chceme pre mamičky s deťmi niečo 

urobiť, aby mali kam chodiť. 

Ing. Jánoška – bol daný prísľub, že to bude na rokovaní MsZ 29. 1. 2009.  

Ing. Prievozník – na odporúčanie primátora ten materiál mal ísť aj na ekonomickú komisiu a pre 

krátkosť času to nebolo možné. 

Dr. Borovský – rozhodlo sa, že by to mohla robiť firma I. Čápa, lebo je to o necelých 100 tis. Sk 

menej. 

Ing. Prievozník – nechcel som nikoho uprednostňovať, chcem, aby práce boli prevedené kvalitne. 

Ing. Jánoška – tých 272 tis. Sk bola urobená prv, než sa p. Čáp dozvedel, aké sumy predložili 

ostatné firmy. 

Ing. Tomčík – prečo nebola oslovená firma Čáp hneď, keď boli oslovení ostatní? Všetky čísla sú 

s daňou. Aké sú tam rozdiely – okrem financií? Žiadam hlavnú kontrolórku o preverenie. A od 

koho by som mohol dostať kľúče od kúrie? 

Ing. Prievozník – kľúče mám ja aj p. Kurtiševik. Prvý návrh bol o rekonštrukcii podlahy. Neboli 

tam zarátané omietky, rekonštrukcia elektriny, rekonštrukcia kúrenia. 

Ing. Tomčík – neboli tam búracie práce, vybúranie otvoru v murive, maľby ap. Chcem vedieť tie 

rozdiely. 

Ing. Keller – na práce (aj stavebné) existujú cenníky. A boli dosť odlišné. Nevidím v tom problém, 

ak sú odlišné návrhy. Už potom sa podnikatelia snažia znížiť réžiu ap. 

Dr. Borovský – tých 800 tis. Sk sa mi zdalo veľa, ale aj tých 200 tis. je zasa málo. A bez tej 

izolácie to nie je možné. To, že tam je tá ponuka, že nás by to stálo 350 – 360 tis.  a ostatné by 

uhradil budúci nájomca, je pre nás výhodou. Boli nútení v krátkosti času tieto priestory opustiť, 

boli ochotní sa vysťahovať s tým, že im bude možné sa po rekonštrukcii vrátiť do týchto 

priestorov. 

Ing. Jánoška upozornil na trestný zákon, zákon o porušení finančnej disciplíny. 

Ing. Prievozník prečítal časť z rokovacieho poriadku, upozornil, že poslanec Ing. Jánoška ho 

permanentne porušuje. 

Ing. Jánoška povedal, že každý poslanec má právo v rozprave reagovať na predrečníka faktickou 

poznámkou, ktorá nesmie presiahnuť 30 sekúnd. Ak presiahne, predsedajúci odoberie rečníkovi 

slovo. Načo primátor povedal, že on to nestopuje, ale tých 30 sekúnd dodržaných nie je. 

Ing. Jánoška sa vyjadril, že on po tých mediálnych kauzách vie, koľko je 30 sekúnd a ako učiteľ 

vie koľko je 45 minút udržať kriedu ... 
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Dr. Borovský –  ja by som sa s tým titulom „učiteľ“ moc, na základe toho, čo bolo uverejnené 

v Piešťanskom týždni, moc nekasal. Pretože ja, ako primátor, som bol upozornený, že ja by som 

mal časopis Piešťanský týždeň zaslať na zriaďovateľa Strednej združenej školy v Brezovej, to 

znamená MUDr. P. Sedláčkovi. Pretože pokiaľ by sa niečo stalo na škole, ktorej je riaditeľom pán 

Ing. Jánoška, my, ktorí sme tak neurobili, sme spoluvinní. Ja som to neurobil. Ja si myslím, že je 

potrebné aby sme si skutočne „naliali čistého vína“ a povedali: vážení, pôjdeme od budúceho 

zastupiteľstva konštruktívne, so záujmom pre mesto Vrbové robiť a nie stále len urážať, ubíjať a čo 

ja viem, čo všetko. Však celý svet sa nám smeje, keď si prečítal ten článok o kovbojke na 

mestskom zastupiteľstve vo Vrbovom. O tom strieľaní. No, nech sa páči faktická ... 

Ing. Jánoška – ja by som využil prítomnosť  p. Evy Bereczovej, ktorá ten článok napísala, aby 

povedala otvorene, kto si objednal tento článok. Pretože to vyzerá tak, že, jednoducho, som jej to 

diktoval ja. Ja som s ňou bol na stretnutí, ale úplne ohľadom inej veci. Boli sme v Irish pube aj sa 

ma pýtala ohľadom Vetesu, ale nie ohľadom týchto nezmyslov, ktoré tu prezentujete, pán primátor. 

Toto, čo si ty povedal, teraz, tak v zmysle samotného zákona o priestupkoch, budem ja riešiť 

s Dr. Hermannom, v zmysle návrhového deliktu. A môžu ti radiť aj tie tvoje právničky a neviem 

kto. A žiadam doslovný prepis tých posledných viet, ktoré predsedajúci, Dr. Ivan Borovský, 

predniesol na moju osobu.  

Dr. Borovský – keď ty môžeš tárať do televízie, do novín, ja nemôžem na MsZ povedať svoj 

názor? 

Ing. Jánoška – ja táram? Ja som niekedy táral niečo? Všetko podložené obchodným zákonníkom, 

paragrafovým znením. A jednoducho argumenty, na ktoré vy nedokážete reagovať. Už siedmy rok, 

páni, obidvaja. Zamyslite sa nad svojím pôsobením. 

Ing. Prievozník – pokiaľ poslancom na predchádzajúcom zasadnutí nevadí, že viceprimátora 

nazýva vulgárnymi nadávkami a vyhráža sa strieľaním... To vám nevadí? Som tu rovnocenný 

partner, som poslanec a pokiaľ to nebudú riešiť poslanci, budem to riešiť právnou cestou. 

Ing. Jánoška mi zamedzuje v slušnom správaní. Dávam návrh na ukončenie rozpravy. 

p. Halama – venujme sa téme. 

Dr. Borovský – záver bol taký, že mesto vyfinancuje zemné práce (350 – 360 tis. Sk) a ostatné 

urobí p. Kurtiševik. 

Ing. Jánoška – keď to dáme p. Kurtiševikovi, on si to urobí sám a maximálne za 400 tis. Sk. 

p. Hucíková – pokiaľ by tam mal investovať sám tie peniaze, každý by chcel nájomnú zmluvu 

5+10 rokov. 

p. Rakús – aj iní podnikatelia, ktorí rekonštruovali mestské priestory, investovali svoje finančné 

prostriedky. 

Dr. Borovský – ale bolo to aj formou nájmu riešené. Podľa rozpočtu sa rozšpecifikujú položky, 

ktoré uhradí mesto. 

Ing. Jánoška upozornil na zákon o verejnom obstarávaní. Mali sme tu záujemkyňu na pracovné 

miesto, ktorá je v tom odborník. 

Ing. Keller – treba to ešte zvážiť, chce to kladné stanovisko statika. 

Dr. Borovský – za 1 mesiac nikto neurobí statický posudok, stojí 100 tis. Sk. Urobme aj druhú časť 

a potom dať urobiť statický posudok. 

Ing. Keller – ten statik by mal vedieť, či je to dostatočné, či už ju môžeme rekonštruovať. 

Ing. Prievozník – Ing. Hermann bol požiadaný o statický posudok – o doplnenie jeho stanoviska 

k statickému posudku. Požiadame ho, aby sa vyjadril aj k tomuto. 

Ing. Jánoška – čo som povedal na komisii: keď to dáme p. Kurtiševikovi na 10 rokov, urobí si to. 

Ing. Kráľová – kúria je historická pamiatka, ja by som ju cudziemu na rekonštrukciu nedala. 

Dr. Borovský – my musíme zastabilizovať aj ten stred, aby tá vlhkosť neprechádzala. Pokiaľ je 

počasie vonku chladné, vo vnútri sa dá robiť. A aj tie mamičky s deťmi by mali kam ísť. 

Ing. Duračka – tak – či tak to bude robiť p. Čáp a p. Kurtiševik má o to tiež záujem. Dá sa tam dať 

dozor z mesta a mohol by si to urobiť sám v spolupráci s p. Čápom. 
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Dr. Borovský – oni počítajú so spolufinancovaním mesta. 

p. Hucíková – boli sme aj na ekonomickej komisii, kde bolo povedané, že mesto urobí podlahu, 

ostané my.  Ak nám to dnes odsúhlasíte, p. Čáp tam zajtra nastúpi. Mám splnomocnenie na všetko, 

aj na financie. Pre nás je prijateľná doba nájmu 10 rokov a v živote tá budova nebude naša. Ak 

bude doba nájmu aj ďalších 5 rokov, tých 760 tis. Sk v plnom rozsahu uhradíme. 

Dr. Borovský – teda doba nájmu 5 + 10 rokov, pokiaľ si budete plniť všetky povinnosti nájomcu. 

Ing. Duračka – zazmluvniť aj tú stať, že ak sa budú robiť práce na druhej strane, strpia zhoršené 

podmienky a pokiaľ by vznikli nejaké praskliny pri prácach na druhej, oni budú znášať náklady – 

opravia si to na vlastné náklady. 

Ing. Kramárik – výška nájmu tu nebola spomenutá 

Ing. Jánoška – máme VZN o výške nájmu 

Ing. Duračka – treba aj doplniť „po skolaudovaní“. A aby bolo v zmluve uvedené, že tieto činnosti 

podľa projektu tam chceme nechať urobiť. Chcem, aby to bolo ošetrené, dohodnú sa 

s Ing. Karlíkovou, že im to skolauduje až budú práce prevedené podľa projektovej dokumentácie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 10/II/2009. 

 

6. Organizačná štruktúra MsÚ 
 

Materiál predniesol Dr. Kýška. Organizačná štruktúra MsÚ Vrbové v súčasnosti 

nezodpovedá požiadavkám ktoré sú kladené na MsÚ. Ide najmä o neustály prenos kompetencií zo 

štátu a tiež povinností, ktoré nám vyplývajú po ukončení činnosti spoločnosti Vetes Vrbové. 

Pracovníci si napísali pracovné náplne, doplnili čo všetko robia. Tieto sa upravia vedúcimi a na 

základe toho sa vypracuje organizačný poriadok. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – pripadá mi to ako keby sme išli robiť strechu a potom stavbu. Treba najprv všetky 

činnosti, ktoré sa robia a to potom postupne prerozdeliť medzi jednotlivých ľudí. Druhá vec – 

chýba mi tam správca siete, informačných komunikačných technológií. Nielen mesta, ale všetky 

organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti. Aby tá konsolidácia bola. Potom bytová a sociálna 

politika je vo VVS. Inde je sociálne, kultúra, školstvo spolu. Súvisia tam spoločné veci – sociálne 

prípady ap. 

Dr. Borovský – správca siete – dodávateľským spôsobom to máme cez Ing. Kostúra, urgentné veci 

robí Dr. Kýška. A ten sociálny – uvažovali sme o preradení na útvar kultúry. 

Dr. Kýška – tie mestá, ktoré to takto majú, je tam ešte aj mestské kultúrne stredisko. 

Ing. Jánoška – aké kultúrne podujatia robí mesto okrem jarmokov? 

Dr. Bosák – lebo nemáme na to personál. 

Dr. Borovský – aj tá kniha „Mestečko naše Vrbové“, ja nemám voči útvaru kultúry žiadne 

výhrady. Veď toto nie je konečné riešenie. 

Ing. Jánoška – nemiešajme knihu ako kultúrnu činnosť mesta, to je ich prezentácia. Personálny 

audit – aj tam je uvedené, že niektoré činnosti sa robia duplicitne. 

Dr. Borovský – všetko toto si uvedomujeme. Na prechádzajúcom MsZ nebolo odsúhlasené prijatie 

Dr. Kubíka na miesto na ekonomickom útvare. Bolo by to veľmi vhodné, keby tam bol človek 

s právnickým vzdelaním. Vymáhal by pohľadávky, konzultovali by sa určité veci ap. Ale teraz to 

už nie je aktuálne. Budeme uvažovať o Ing. Koreňovej, ktorá by robila verejné obstarávanie na 0,3 

úväzku.  

Dr. Gajňáková dala návrh zrušiť uznesenie ohľadom obsadenia miesta po p. Pollákovi a toto 

dotiahnuť na ďalšom MsZ. 

Ing. Jánoška – rušenie uznesení – šetrenie finančných prostriedkov v krízovom období... A MsZ je 

rovnocenný partner s MsÚ a organizačná štruktúra a organizačný poriadok je v kompetencii MsZ. 
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Dr. Borovský – ak bude pripravený organizačný poriadok a očesané pracovné náplne, vrátime sa 

k organizačnej štruktúre. Počkať kým sa vráti Ing. Koreňová. 

Ing. Kráľová – v roku 2003 keď odchádzal Mgr. Kamenický, zrušilo sa miesto, odišla 

p. Babiaková, zrušilo sa miesto na VVS, zrušilo sa miesto na kultúre. Teraz chcete zrušiť miesto na 

výbere poplatkov. Pokiaľ p. Pollák nebude mať miliónový majetok komu odovzdať, zavolám 

Markízu. Nechcem, aby sa opakovalo to, čo  na Vetese. 

Ing. Jánoška – Mgr. Kamenický – zrušilo sa, prerozdelili sa činnosti, ale prerozdelili sa hlavne 

platy. Kde sa ušetrilo? A čo sa týka p. Polláka – nerušme jeho miesto, ale prerozdeliť činnosti. 

Ing. Kráľová – v dnešnej kríze budeme mať poplatky 2 – 3 mil. Sk. až niekedy v novembri, 

decembri. Pani Sabová potrebuje urobiť odpisy. 

Ing. Jánoška – toto, čo tam je v tom okienku, aj to robil doteraz? 

Ing. Kráľová – okrem nehnuteľného majetku. Keď tu bola p. Ilavská, bol jeden stanovený 

poplatok, ale teraz sú rôzne zľavy, treba ten počítač naplniť týmito údajmi. 

Dr. Borovský – Mgr. Kamenický bol veľmi sklamaný tým, že to jeho miesto bolo zrušené. 

Pripadalo mu to, ako keby on tu bol zbytočný človek. Všade tých prednostov mali, aj menšie obce. 

Ten plat celý sme nerozdelil, iba určitú časť. 

Ing. Jánoška  – čo sa týka tých platov, dá sa to zistiť. 

Ing. Tomčík – nový program – boli sme naháňaní k tomu nákupu. Boli sľuby, čo všetko sa tu 

sfunkční. Čo sme tým programom získali? Už je to sfunkčnené? 

Dr. Kýška – odkladalo sa to na koniec roka. 

Ing. Tomčík –funguje to komplet všetko? 

Dr. Kýška – ja musím počkať na nového človeka namiesto p. Polláka, aby som ho mohol dať 

zaškoliť. 

Dr. Borovský – prešlo na mesto veľa kompetencií. Možno v budúcnosti príde k tomu, že tie 

okienka, až bude na to dôvod, zrušíme. Do konca funkčného obdobia sa vzdávam akejkoľvek 

odmeny. Keď treba šetriť, tak teda šetriť. 

Ing. Jánoška – máš 25 % odmenu každý mesiac. 

Dr. Borovský – toto nie je odmena. Odmena je 50 % súčtu platov. Ja mám plat 1,25 násobok. 

Ing. Jánoška – odmena je za niečo navyše. 

Dr. Borovský – je veľa vecí, ktoré sa mi podarili – napr. domov dôchodcov dostať do majetku 

mesta (44 mil. Sk hodnoty), cesty ap. – neviete si uvedomiť, koľko roboty ma to stálo. 

Ing. Duračka – najprv sme urobili okienka (?). Bol vypracovaný organizačný poriadok v r. 2007. 

Bude nový. Ak chceme niečo rozumné urobiť, bolo by dobré organizačnú štruktúru riešiť až po 

vypracovaní pracovných náplní a organizačnom poriadku. Teraz riešme miesto p. Polláka. 

Dr. Borovský – MsZ schvaľuje organizačnú štruktúru, do organizačného poriadku nemá čo 

hovoriť. Ale  ja sa tomu nebránim. 

p. Červeňanský – navrhoval by som sociálny pod útvar kultúry. Referent bytovej a nebytovej 

politiky pod útvar výstavby. Bolo by to efektívnejšie a spolupracovala by p. Haršániová 

s Bc. Boškovičom. Vedeli by sa zastúpiť. 

Ing. Jánoška – pod prednostu evidencia + matrika. Mal by evidenciu pracovníkov aj obyvateľov 

mesta. 

Dr. Borovský – okrem personalistu by tam nemalo byť nič. On teraz bude mať veľa roboty 

s projektmi – ide tu o peniaze EÚ. Ak niekde pochybíme, budeme musieť vrátiť tie peniaze. 

Ing. Jánoška – ak sa chceme pohnúť, rokujte s poslancami ako s rovnocenným partnerom. 

Dr. Borovský – Dr. Gajňáková na včerajšom sedení navrhla, aby bolo zrušené uznesenie týkajúce 

sa miesta po p. Pollákovi.  

Ing. Jánoška – je nechcem rušiť miesto, ja to chcem zefektívniť. Som ochotný ten výber poplatkov 

robiť. 

Dr. Borovský – navrhujem hlasovať, či to uznesenie z 29. 1. 2009 zrušíme. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 11/II/2009 (uznesenie č. 6/I/2009 bolo zrušené). 
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7. Rôzne 

 
• Predaj nehnuteľnosti p.č. 356 a 357 

 

Na základe žiadosti p. Tomašoviča o kúpu pozemkov spracovala Mgr. Sitárová materiál na 

rokovanie MsZ. Jedná sa o pozemky, ktoré občania využívajú ako záhumienky a tieto dva 

pozemky tvoria jeden celok (p.č. 356 a 357). Už v minulosti si dal žiadosť, ale bolo mu 

odpovedané v tom zmysle, že treba počkať až kým bude schválený ÚPN mesta. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča neschváliť odpredaj pozemkov p.č. 356 a 357, v tejto 

lokalite bude odkupovanie a sceľovanie pozemkov, potom odpredaj na individuálnu výstavbu. 

Stanovisko komisie výstavby: komisia po predložení žiadosti a oboznámení s lokalitou 

umiestnenia pozemku nesúhlasí s predajom p.č. 356 a 357 v k.ú. Vrbové . Dôvodom k nesúhlasu je 

možnosť realizácie komunikácie a inžinierskych sietí – prepojenie ulíc Sadovej a Hrabinskej pri 

výstavbe rodinných domov. 

 

K tomuto nemal nikto pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 12/II/2009. 

 

• Prenájom nebytových priestorov pre MO SRZ 

 

Miestnej organizácii Slovenského rybárskeho zväzu bol ponúknutý priestor na Štefánikovej ul. 

č. 13 (priestor po p. Treščákovej) za znížené nájomné o 50 %. Podľa informácií primátora, 

p. Adamec ho ešte pred zasadnutím MsZ navštívil a vyjadril sa, že o tento priestor nemajú záujem, 

pretože im boli ponúknuté priestory na SOU Vrbové a tieto im vyhovujú. Ale keďže p. Adamec nie 

je štatutárom MO SRZ, Ing. Jánoška telefonicky preveril túto informáciu u predsedu MO SRZ 

Ing. Mišecha. Ten potvrdil, že nemajú záujem o mestské priestory. Materiál bol stiahnutý 

z rokovania. 

 

• Parlament mladých Vrbového – zmluva o výpožičke nebytových priestorov 

 

 Materiál predniesla Mgr. Skalská. Oboznámila prítomných s Parlamentom mladých (PM), 

kto tam všetko je členom, aké majú záujmy. Bolo ich treba prehovárať, aby do toho išli. To 

konštituovanie bolo ťažké a pomalé. Chýbajú im priestory, kde by sa mohli schádzať. Majú záujem 

o priestory bývalého Jazz klubu na štadióne. Dotácia v minulom roku z TTSK im nebola 

schválená, ale tento rok podali žiadosť o 3.330 € v rámci výzvy na nenávratný finančný príspevok 

na činnosti. Tie priestory sú značne zdevastované a nevyužité. Chcú si ich svojpomocne 

zrekonštruovať. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča schváliť výpožičku nebytových priestorov na štadióne 

pre mládežnícku organizáciu až po schválení projektu. Právne záležitosti riešiť zmluvou o budúcej 

zmluve o výpožičke.  

Stanovisko komisie výstavby: odporúčajú úpravu priestorov s tým, že náklady – dodávku materiálu 

bude hradiť z príspevku a montážne práce si zabezpečia žiadatelia o prenájom – „Parlament 

mladých mesta Vrbové“ vo vlastnej réžii. 

 

Rozprava: 

Poslanci udelili slovo p. Sudorovi, zástupcovi PM, ktorí povedal, že mali už stretnutie aj so štátnou 

políciou, ktorá im poradí pri organizovaní akcií. Majú podporu na TTSK. Majú podať správu o tom 

ako im pomáha mesto. Ak je mesto vyhodnotené, dostáva viac dotácií na mládež. 
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Dr. Borovský – je rád, že PM vo Vrbovom funguje. Bude rád, ak tieto priestory budú využívať, 

lebo športovci na to nemajú, im stačí bufet pri vchode. 

Ing. Jánoška – malo byť stretnutie s MsZ, bolo sľúbené ponúknuť im webovú stránku. Mrzí ma to, 

lebo ozaj mladí ľudia pracujú. Tá webová stránka mesta je hrozná. 

p. Sudora – máme zatiaľ vytvorenú podstránku, 

Dr. Borovský – je problém ich pustiť na webovú stránku mesta? 

Dr. Bosák – mohol by byť odkaz na ich stránku a oni by mali mať svoju vlastnú stránku. 

Dr. Borovský – treba dať takúto požiadavku. 

Ing. Keller – nestačili by im priestory mestského spoločenského klubu? Je veľmi nákladný čo do 

počtu využiteľnosti. Aspoň pre ten začiatok. 

Dr. Borovský – tým je to podmienené, že až keď dostanú peniaze z TTSK. 

Ing. Tomčík – som dosť skeptický, či tí mladí si to dokážu ustriehnuť. Je to dosť ďaleko od centra 

mesta. Ak nemajú nad sebou dospelých, neviem... 

Dr. Borovský – malo by to byť ošetrené v zmluve. 

Dr. Bosák – mali by nejakú tú správu raz ročne o tej činnosti podať. 

Dr. Borovský – a pri mestských akciách by mohli aj pre mesto niečo urobiť – vystúpiť napr. 

Capoira na jarmokoch. 

Ing. Kramárik – ak bude problém, potom ho budeme riešiť. 

Ing. Duračka – treba dať do poriadku tie priestory. A pokiaľ bude v zmluve niečo porušené, potom 

sa to bude riešiť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 13/II/2009. 

 

• Informácie z porady ZMOS 

 

Primátor informoval poslancov o správach zo zasadnutia ZMOS. Hovorilo sa o memorande, 

balíčku komunálnych opatrení – k tomu je vypracovaný projekt. Ďalej hovoril o aktuálnych 

informáciách z legislatívneho procesu NR SR, zákone o majetku pod cestami. Ten bol schválený, 

ale prezident ho nepodpísal. Hovorilo sa aj o rozpočtových pravidlách v územnej samospráve. Na 

rade ZMOS v dňoch 18.  a 19. 3. bude predložený nový zákon 369 o obecnom zriadení. Vraj obce 

a mestá by mali byť spokojné. Bude to zavesené aj na webovej stránke mesta. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 14/II/2009. 

 

• Ihrisko s umelou trávou 

 

Materiál predniesol Ing. Prievozník. Mesto Vrbové bolo vybraté v tomto roku, kde sa bude 

z Rezervy predsedu vlády SR budovať multifunkčné ihrisko s umelou trávou v areáli I. ZŠ. Je 

potrebné rozhodnúť sa na rozmeroch 33x18 m alebo 40x20 m. V druhom prípade je potrebné 

doplatiť cca 9 960 € (330 tis. Sk) s tým, že mesto zabezpečí a zafinancuje podložie. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča schváliť vybudovanie multifunkčného ihriska 

v areáli I. ZŠ o rozmeroch 40x20 m. 

Stanovisko komisie výstavby: tento bod nebol na rokovaní. Ing. Duračka, ako predseda komisie 

tlmočil svoj osobný názor a to, že treba dať možnosť športovať. Je lepšie športovať vonku. Je za 

väčší rozmer. Treba ale zabezpečiť, že niekto za niečo zodpovedá. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – nie je problém s plastovými krytkami. Bude sa robiť prieskum trhu a mali by sme 

ísť sami do budovania podložia. 

Ing. Duračka – to podložie je veľmi dôležité. Je to rozhodujúca časť. 

p. Rakús – s tým oplotením – urýchlene oplotiť na II. ZŠ. Na I. ZŠ je to viac chránené. 
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Dr. Borovský – od 1. 2. 2009 platí vyhláška o projektoch, kde budeme môcť požiadať Spýtam sa 

na to Ing. Gassaja. 

p. Rakús – či na to máme v rozpočte? 

Ing. Jánoška – nebolo by vhodné to na zimu zakrývať? Aspoň na II. ZŠ. 

Dr. Borovský – tam ideme budovať tú telocvičňu a ak sa získajú peniaze na hľadisko to by 

sa využívalo, nielen pre SOU a gymnázium. Bude výberové konanie na TTSK, vyberú firmu, ktorá 

to bude realizovať. 

Ing. Jánoška – zobrať inšpiráciu z Chtelnice, kde majú oplotené ihrisko. 

Dr. Borovský – získame referencie aj z Ratnoviec aj z Chtelnice. 

p. Rakús – malo by to byť aj v uznesení, že až po zmene v rozpočte. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 15/II/2009. 

 

• Informácie o centrálnom krízovom fonde regionálnej a miestnej samosprávy TT kraja 

 

Materiál predniesol primátor, Dr. Borovský. Informoval poslancov o tom, čo to je centrálny 

krízový fond (CKF). Štatút CKF upravuje podrobnosti o organizácii, činnosti fondu a podmienkach 

poskytovania fin. prostriedkov na odstraňovanie následkov živelných pohrôm, havárií 

a mimoriadnych udalostí na objektoch infraštruktúry miest a obcí TTSK. Členstvo v CKF obnáša 

príspevok 0,5 € na občana  mesta alebo obce ročne. TTSK prispieva ročne 0,66 € na občana TTSK. 

Pri rekonštrukcii II. etapy kúrie môžeme byť prví, ktorí by mohli z tohto fondu čerpať, možno až 

1 mil. Sk. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – pokiaľ si v dohľadnej dobe nesadneme a neurobíme poriadok v rozpočte, MsÚ 

pôjde do nútenej správy. My tu ideme rozpustiť ešte aj rezervný fond. Je to dobrá vec, ale celý 

rozpočet sa tu „preje“. Navrhujem pracovníkom maximálnu hodnotu osobného ohodnotenia 10 %. 

Dr. Borovský – o tom rozhoduje štatút. My sa riadime odmeňovacím poriadkom zo zákona. 

Ing. Kráľová – ako keby my sme tu pre občanov nič nerobili. 

Ing. Jánoška – čo ste urobili pre ľudí? Pre obyvateľov Strážovskej, Slovanskej, Poľnej – vývoz 

smetí, fekál,  ... 

Dr. Borovský – ak je problém s osvetlením, rieši sa to, ak je treba odhrnúť sneh, rieši sa to. 

p. Rakús – na decembrovom MsZ sme schvaľovali rozpočet, bolo povedané, že sa k tomu vrátime. 

Ing. Kráľová – veď sme si mali sadnúť, prerokovať. Mne je to jasné, že to treba upraviť, rozhodnúť 

kde sa to škrtne ap. Ozaj sme seriózne k tomu pristúpili. 

p. Rakús – toto je ďalšie uznesenie, kde treba doplniť „až po úprave rozpočtu“. Máme na to? 

Ing. Kráľová – tiež si myslím, že na to by mal dať štát. 

Dr. Borovský – väčšie mestá to bude ďaleko viac stáť. Ak prídu búrky a zaplavia nás? Veď aj tá 

priehrada, máme ju, ale má 46 rokov. Veď toto je solidarita pre tých menších. Keď sa robil 

rozpočet, nevedeli sme, že takéto niečo sa pripravuje. 

Ing. Kráľová – nie je to taká čiastka, ktorú by sme nevedeli do konca roka usporiadať. Ozaj je to 

dobrá vec, a tie kalamity sa stávajú. Preto potrebujem účtovníka, aby sme tie výsledky mali 

mesačne, nie kvartálne. Aby sme vedeli reagovať. 

Ing. Jánoška – dáva návrh – osobné ohodnotenia max. 10 %. 

Primátor dal hlasovať o tomto návrhu:   za: 2, proti: 1, zdržali sa: 4, nehlasoval Ing. Duračka. 

Návrh Ing. Jánošku neprešiel. 

Ing. Prievozník dal potom návrh, aby sa o týchto veciach týkajúcich sa rozpočtu rokovalo na 

mimoriadnom zasadnutí MsZ. Ing. Jánoška bol za to, aby to nebolo zasadnutie MsZ, ale sedenie za 

okrúhlym stolom, treba si určiť termín. Primátor určil termín na 19. 3. 2009 o 16.15 hod. a znovu 

sa vrátili k téme CKF. 

Ing. Keller – ide tu o určitú spolupatričnosť. Je to vlastne sociálna výpomoc. 
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Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 16/II/2009. 

 

• Žiadosti o dotácie 

 

Na požiadanie Ing. Kráľovej predniesol Dr. Kýška informáciu, že boli prerokované žiadosti 

o dotácie v zmysle VZN č. 11/2006. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča pristúpiť k poskytnutiu dotácií v zmysle VZN 

č. 11/2006 v druhom polroku 2009. 

Ing. Jánoška povedal, že toto nebolo v programe MsZ. Primátor povedal, že Dr. Kýška ho  

požiadal, aby mohol toto predniesť. Aby sa mohlo odpovedať žiadateľom. Ing. Keller navrhol 

riešiť toto o mesiac. Prerokujú to potom, až bude upravený rozpočet. 

 

8. Dopyty, interpelácie 
 

Ing. Kramárik – odhŕňanie snehu – ulice Krížna, 8. marca, Mieru – traktor s radlicou tam nebol. 

p. Rakús – bol, na každej ulici 1x. A to sa týka aj Oslobodenia, Strážovskej, Poľnej. 

Dr. Borovský – upozorníme na to p. Záhorca. 

p. Rakús – chápe, že jeden traktor to stihnúť nemôže. Treba kontrolovať nielen, či majú občania 

poodhŕňané, ale kontrolovať aj psíčkarov v zmysle VZN. 

•  

Ing. Tomčík – rezervný fond – koľko je tam peňazí? 

Ing. Kráľová – cca 4 mil. Sk, 

Ing. Tomčík – zákon stanovuje, kde sa môže použiť? 

Ing. Kráľová – sú tam zásady, schvaľuje to MsZ. Kapitálové výdavky zákon. Je to aj na osobitnom 

účte. 

•  

Ing. Jánoška – mestská komunikácia na Družstevnej ulici – ten výmoľ pri Lídli. Bolo to 2x 

zasypané. Bolo povedané, že keď sa bude kolaudovať Lídl, sa to urobí. 

Dr. Borovský – áno, hovoril som to Ing. Karlíkovej. Do konca februára to bude zabetónované. 

•  

Ing. Jánoška – na Hollého ulici  ku gymnáziu príjazdový chodník – v krátkej dobe tam príde 

k úrazu. Niektorí si z toho robia diaľnicu.  

Dr. Borovský – požiadame p. Záhorca, aby čím skôr tam osadil značku a MsP to bude kontrolovať. 

Spýtame sa p. Káčereka ako by mu vyhovovalo, v akom časovom rozmedzí, zásobovanie a značku 

potom zabezpečíme. 

p. Halama – dať značku len do 3,5 t. Tá tráva je celá rozrýpaná. 

Ing. Jánoška – pri Neltipe – reštaurácia Flamengo – tam sú nastavané autá, keby bolo treba, tam sa 

ani sanitka nedostane. Dať tam nápis, ako to vyžaduje zákon. 

•  

Ing. Jánoška – parcela 1161 o výmere 2,7 ha – hovorí sa, že Bodet&Horst má záujem o tento 

pozemok.  

Dr. Borovský – chce rozširovať kapacitu. V zmysle zákona, ktorý platí od 1. 4., je možné získať 

peniaze v hotovosti a získať daňové prázdniny a príspevok na zamestnanie. Podali projekt, pokiaľ 

bude schválený, by tento pozemok kúpili. Ale toto by muselo MsZ odsúhlasiť. Tá cena za 1 m2, bol 

by rád keby bola 400 Sk. Možno by stálo za to, aj ten priestor pod starou lekárňou – niečo s ním 

urobiť. 

Dr. Kýška – vyvolávacia cena bola odsúhlasená 300 Sk/m2 . 

Ing. Jánoška – lebo po meste idú reči, že Bodet&Horst to kúpil.  

Dr. Borovský – nič ešte nekúpili. Chcú stiahnuť výrobu z Ukrajiny a Poľska a rozšíriť tu o 150 

pracovných miest. Idú investovať vyše 10 mil. €. 
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•  

p. Rakús – platby za prvé štyri mesiace roku 2008, ktoré išli do Vetesu, boli poukázané Dalkii? 

Ing. Kráľová – pokiaľ mal Vetes peniaze, im platil. Ľuďom sa to bude počítať. Dalkia si to bude 

vymáhať. Kým rozhodne súd, to môže trvať aj 3 roky. 

p. Rakús – neviem, či môžeme rátať, že niektoré prostriedky zostanú. 

Dr. Borovský – akonáhle bude vyúčtovanie I.-IV./2008 a urobená kompenzácia s preplatkami roku 

2007, Dr. Volár súhlasil, že budú poukázané na účet mesta. 

p. Rakús – ak urobí Dalkia vyúčtovanie a neboli by od Vetesu poukázané platby, odráta to. Im tie 

prostriedky budú chýbať. Od koho si ich budú pýtať? Aby to nedopadlo ako u Bytového družstva. 

Dr. Borovský – budú si to pýtať od Dr. Volára. 

•  

Ing. Jánoška – je vyhlásený konkurz na Vetes a Vetes Vrbové s.r.o. tam ešte stále figuruje. Treba 

urobiť zmenu v obchodnom registri, Ing. Vyskočilová ako konateľka. 

Dr. Borovský – požiadam hl. kontrolórku, aby to pozrela. 

Ing. Jánoška – aj tie nezmysly – zlúčenie Vetesu s Vetesom. Kto to napísal? Nemôže si niekto 

niečo vymyslieť. Ten článok bol diskreditačne riešený, mierený proti mne. 

Dr. Borovský – redaktorka všetko, čo tu videla, popísala. A bolo to neodborne. 

•  

p. Hazuchová (občianka) – kto bude dávať robiť vyúčtovanie Iste, lebo účtovala nám poplatok 

700 Sk. Ing. Vyskočilová mi povedala, že oni to v Bratislave majú tak zaúčtované. To znovu 

budem platiť 700 Sk za vyúčtovanie? 

Dr. Borovský – Dr. Volár dal urobiť vyúčtovanie roku 2007 a prvé štyri mesiace roku 2008. My 

ani nechceme do toho vstupovať, je to v jeho kompetencii, on nemusí so mnou rokovať. 

p. Hazuchová – na MsÚ vraj bolo zasadnutie, kde sa hovorilo o tom, kto im vráti preplatok, ktorý 

im dlhuje Vetes. 

Dr. Borovský – vyúčtovanie za rok 2007 máme, I.-IV./2008 urobí Dr. Volár a urobí kompenzáciu. 

Mínusy bude vymáhať a plusy keď budú, tak budú uprednostnení pred veľkými veriteľmi občania 

mesta. 

Ing. Tomčík – ja neviem o tom, že sme sa tu dohodli, že to mesto bude vyplácať z rezervného 

fondu. Také nič sme nerozhodli a tým dôverníkom to ale bolo prezentované. 

Ing. Jánoška – a my obyvatelia rodinných domov ako k tomu prídeme, že prídeme o 3 mil. Sk? 

Bolo urobené vyúčtovanie a Ing. Vyskočilovou rukou dopísaná suma za správu. Potom sa môže 

stať, že to správca konkurznej podstaty neuzná. Takéto upravené vyúčtovanie prikladám aj 

k zápisnici. 

 

9. Návrhy na uznesenie 
Uznesenie č. 8/II/2009  

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– vyhovuje – 

protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Piešťany sp. zn. Pd 5/09–3 zo dňa 5. 2. 2009 a ruší 

článok 8 VZN č. 21 o prevode vlastníctva bytov a nebytových priestorov zo dňa 7. 3. 1997. Články 

9 až 13 sa budú ďalej označovať ako čl. 8 – 12. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

A. Červeňanský, Ing. J. Duračka, P. Halama, 

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 
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Uznesenie č. 9/II/2009  

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

informáciu o dobudovaní kanalizácie v meste Vrbové 

 

 

Uznesenie č. 10/II/2009  

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

rekonštrukciu interiéru Cukrárne v Kúrii M. Beňovského. Celá rekonštrukcia bude hradená 

nájomcom Džemalom Kurtiševikom podľa projektu za účasti stavebného dozoru mesta Vrbové. 

Prevádzka bude otvorená po kolaudácii s dobou nájmu 10 + 5 rokov. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

A. Červeňanský, Ing. J. Duračka, P. Halama, 

Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 11/II/2009  

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– ruší – 

uznesenie č. 6/I/2009. 

 

prítomní: 9 

za: 5           proti: 2    zdržal sa: 2 

A. Červeňanský, P. Halama, Ing. M. Keller,     Ing. J. Jánoška, P. Rakús,  Ing. J. Duračka, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník,       Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 12/II/2009  

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– neschvaľuje – 

zmluvný prevod – odpredaj nehnuteľnosti v k. ú. Vrbové a to pozemkov označených p. č.: 

– 356, druh pozemku – ostatné plochy, o výmere 132 m2 

– 357, druh pozemku – záhrady, o výmere 956 m2  

pre: 

– Jána Tomašoviča, nar. 8.6.1968 

– bytom Vrbové, Hoštáky 77/34. 

 

prítomní: 8 

za: 7             proti: 0        zdržal sa: 1 

Ing. J. Duračka, P. Halama, Ing. J. Jánoška,          A. Červeňanský, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

P. Rakús, Ing. J. Tomčík 
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Uznesenie č. 13/II/2009  

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– poveruje primátora mesta – 

na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve do schválenia projektu na výpožičku nebytových 

priestorov v budove s. č. 242, ktorá sa nachádza na pozemku p. č. 2991 na Športovej ulici vo 

Vrbovom pre organizáciu Parlament mladých mesta Vrbové, ktorá je zaregistrovaná na 

Ministerstve vnútra pod číslom VVS/1 – 900/90 – 32247 zo dňa 14. 8. 2008. 

Parlament mladých by využíval priestory označené na plániku, ktorý je priložený. 

Priestory sú označené ako:  A  hlavná miestnosť 97,68 m2   

    B  predsieň  11,38 m2   

    C  WC – ženy    1,13 m2   

    D  WC – muži      1,24 m2   

    E  kuchyňa  15,02 m2   

spolu o výmere                        126,45 m2   

 

prítomní: 9 

za: 7                 proti: 0    zdržal sa: 1 

A. Červeňanský, Ing. J. Duračka, P. Halama,     Ing. J. Tomčík 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús,  

 

nehlasoval: Ing. J. Jánoška, 

 

 

Uznesenie č. 14/II/2009  

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

informáciu z porady ZMOS 

 

 

Uznesenie č. 15/II/2009  

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

vybudovanie multifunkčného ihriska v areáli I. ZŠ s umelou trávou o rozmeroch  40 x 20 m 

a 

– schvaľuje – 

navýšenie financií o cca  10 000 € a na vybudovanie podložia svojpomocne cca 16 600 € a to po 

schválení zmeny v rozpočte. 

 

prítomní: 9 

za: 8       proti: 0    zdržal sa: 0 

A. Červeňanský, Ing. J. Duračka, P. Halama, 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

nehlasoval: Ing. J. Jánoška 
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Uznesenie č. 16/II/2009  

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

informáciu o Centrálnom krízovom fonde regionálnej a miestnej samosprávy trnavského kraja a 

– schvaľuje – 

0,5 € príspevok na jedného občana nášho mesta, po úprave rozpočtu mesta. 

 

prítomní: 9 

za: 7       proti: 0    zdržal sa: 2 

A. Červeňanský, P. Halama, Ing. M. Keller,      Ing. J. Duračka, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník,       Ing. J. Jánoška 

P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

10. Záver 
 

 Program dnešného zasadnutia MsZ poslanci vyčerpali, zaujali stanoviská a prijali 

uznesenia. Zasadnutie ukončil primátor o 23.15 hod. 

 

Vo Vrbovom 4. marca 2009 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Ján Jánoška        ................................................. 

 

2.   Pavol Rakús        ................................................. 


